
   
Dagsorden og referat Skolebestyrelse 

Mødetitel:  Skolebestyrelsesmøde  
Dato: 23.oktober.24 Tidspunkt:  17.00-19.30  

Spisning 17.00-
17.30 

Sted:  Personalerummet  

Deltagere:  Forældrerepræsentanter:  
Helle Wernblad Bloch, Kirsten Egebjerg Juul, Ingrid Jazmin Murguia Pina, Louis 
Buus Funder, Marie Refstrup Møller, Marie-Louise Derning, Simon Grum 
Thomsen, Cecilie Walberg Andersen  
Medarbejderrepræsentanter:  
Siff Lorenzen, Kristian Nejst 
Ledelsen:  
Jacob Jensby Christensen, Ruqiya Saleh  

Afbud:  Marie-Louise Derning, Trine Friis Toldsted 
Årets 
møder:  

2024: 15/8, 17/9, 23/10, 28/11 

2025: 15/1, 25/2, 2/4, 13/5, 18/6 
Dagsorden 
og bilag 

Fremsendt  

B= beslutning, D= drøftelse, O= Orientering 
 
 

1. Emne: Kort nyt  (20 min)  
Orientering  Forældrebestyrelse:  

- Intet nyt 
SB´s forperson:  

- Marie-Louise og Cecilie har været på besøg i elevrådet. De har både 
hilst på elever, lærere og fik fortalt, hvad forældre/skolebestyrelsen 
er og hvad de laver 

- Marie-Louise og Cecilie skal på skolebestyrelses-konference i 
weekenden. Der er både oplæg og tid til at netværke med andre 
skolebestyrelser på programmet  

- Der skal byttes rundt på nogle af temaerne i årshjulet. Emnet 
”Digitale medier” rykkes til januar, hvor den ønskede oplægsholder 
kan. Emnet ”Alkoholpolitik” rykkes frem til november. Cecilie/Marie-
Louise retter i årshjul 

Elevrådet:  
Det lille elevråd har holdt møde og er kommet med input til ønsker:  
- Blomsterkasser i skolegården 
- Rolig-områder, hvor man kan lege lidt mere stille 
- Boldkasser, hvor man kan hente bolde til spil 
- Vandposter 



   
- Skrald indsamling i gården (allerede i gang) 
- Flere firkanter/ostebaner 
- Tilgang til legetøj i skure, bordtennisbat mm. 
- Udbygning af tarzanbanen  
Det store elevråd 
- Sociale arrangementer: de vil gerne arbejde videre med nogle af de 

arrangementer, der allerede har været fx julehygge, 
rundboldturnering mm.  

- Mere fokus på den grønne skole: flere mindre skraldespande 
- Elevrådet vil gerne stå for en trivselsdag 

Feedback fra Cecilie (ER): mange af tingene er nemme at gå til, så det 
sættes hurtigt i gang.  
Feedback fra Jacob: Der er allerede meget af det, der er igangsat fx 
vandposter, blomsterkasser og firkanter/ostebaner 
 
Personalet:  

- Der er mest fokus på at komme tilbage i den gamle arbejdsrytme og 
det at være et samlet personale  

- Projektuge i 14 dage – det skal indeholde kvalitative/kvantitative 
undersøgelse, gruppekontrakt, hver årgang vælger emne 

- Der er lærerpraktikanter i 5 uger  
KKFO:  

- Der har været pæd. tilsyn og der er kommet en fin rapport. 
Personalet skal sammen vurdere, hvilke emner fra rapporten det vil 
være relevant at arbejde videre med det næste år. 

- Dog er et af emnerne fastsat – og i forvejen et særligt fokus: hvordan 
der etableres et fungerende forældreråd. Cecilie har nogle forslag 
som der udveksles efter mødet. 

Ledelsen:  
- Informationsaften/Åbent hus tirsdag d. 29. oktober. Skolebestyrelse 

skal lave en præsentation. Helle deltager fra skolebestyrelsen. Der 
er 3 forskellige workshops: robot/natur&teknik, Villaen og 
børnehaveklasserne inviterer ind. Alle kommer rundt alle steder. 

- Der skal lægges græs udenfor skolen på Randersgade. Det er 
afslutningen på helhedsrenoveringen 

- Rekrutteringsprocessen for den ledige souschefstilling er i gang. 
Interesserede inviteres til kaffemøder. Ansøgningsfrist midt 
november 

- Mangfoldige fællesskaber og et nyt folkeskoleudspil kommer i 
marts/april. 

Spørgetid 
- Der bliver spurgt til hvor skolen er ift. screening af børn med høj 

begavelse – skolen afventer model fra ministeriet. 



   
- Hvorvidt findes der en model, hvor skolen indsamler gode 

idéer/tiltag/feedback til skolen fra de studerende. Det er primært de 
praktikansvarlige, der har ansvaret for evaluering af forløbet 

  
 
 

2. Emne: Godkendelse af forretningsorden (B) Se bilag 1 (5 min)  
Drøftelser Endelig godkendelse af forretningsorden.  
Referat  Formand er ændret til forperson 
Handlingspunkter: Ansvarlig:  Deadlinedatoer 
Godkendt  Cecilie   

 
 
 
 

3. Emne: Budgetopfølging 3. prognose ( O) Se bilag 2 og 3 (10 min) 
Drøftelser På nuværende tidspunkt kommer vi ud med et lille overskud 

- der er en merudgift på løn. Fx på ledelse gr. dobbelt løn til 
souschef 

- omkontering: midler fra buflex, fra kkfo for rengøring-tekniske 
personer mm.  

- administrativ merudgift: aflønning af administrativ leder 
Referat  Skolebestyrelsen ønsker at se ind i, hvad omkontering dækker over. 

Der spørges generelt ind til, hvordan prognoser og budgetter 
udformes.  
 

Handlingspunkter: Ansvarlig:  Deadlinedatoer 
 Jacob   

 
 

4. Emne: Gennemgang af skolens principper (D) 60 min 
Drøftelser Jf. Folkeskoleloven skal principper ligge på hjemmesiden 

 
Referat  Cecilie har kigget hjemmesiden igennem og nogle af principperne er 

forældede eller ukorrekte. Der skal laves en gennemgang, ryddes ud 
og noget kunne også opfriskes, så det også ser lækkert ud. Der er 
nogle lovmæssige principper, der ikke er tilstede på hjemmesiden.  
 



   
Handlingspunkter: Ansvarlig:  Deadlinedatoer 
Cecilie og Simon vil påbegynde arbejdet og vil i 
løbet af året  sende til drøftelse og godkendelse i 
skolebestyrelsen.  

Trine og Cecilie   

 
 

5. Emne: Rundvisning af skolens nye lokaler (O) 20 min  
Drøftelser  
Referat   
Handlingspunkter: Ansvarlig:  Deadlinedatoer 
 Jacob   

 
 

6. Emne: Dato til 10. møde  (B) 
Drøftelser Følgende forslag til datoer:  

1. Marts. 2025 
22. Marts. 2025 

Referat  Cecilie tager kontakt til Trine og Marie-Louise, hvornår det passer.  
Handlingspunkter: Ansvarlig:  Deadlinedatoer 
 Cecilie   

 

Evt  Præsentation af ”Mangfoldige fællesskaber” v. Jacob 
 Der segregeres for mange børn i Københavns Kommune. Derfor er der 

kommet et udspil ”Mangfoldige Fællesskaber”, hvor flere børn skal 
beholdes i folkeskolen og i stedet skal folkeskolen kunne tilbyde et mere 
specialiseret tilbud.  
Det kræver fx, at der skal: 

- Ansættes overgangspædagoger allerede pr. 1. januar 2025 
- Der skal være flere 2-voksen timer i 0.-2. kl. 
- En afdelingsleder til indskoling, der står for co-teaching og 

tilrettelæggelse af indsatser  
- Lærerne skal nedsættes i undervisningstimer til mere forberedelse 
- Der skal ske en kompetenceudvikling af personalet   

Det kan dog være svært at se, hvordan de udmeldte midler skal dække 
dette. Desuden har vi en udfordring omkring lokaleplads, da vi kun har 
præcist de antal klasserum, der er klasser til, hvilket gør det svært at dele 
klasser op, tage mindre grupper ud mm. 
På sigt vil flex-ordninger (fx Buflex) også blive udfaset.  
 



   
 

7. Emne: Punkter til næste møde   
     

 

 


